
Št.: 032-15/2023 
Datum: 7. 6. 2023 

Z A P I S N I K

5.   seje Občinskega sveta Laško,  ki  je bila v sredo, 24.  maja 2023,  ob 17.  uri,  v Modri
dvorani Thermane Laško.

AD A1 Ugotovitev sklepčnosti 

Uvodoma je bilo ugotovljeno, da seji prisostvuje 22 članov občinskega sveta, kar pomeni, da je,
skladno z 32. členom statuta, občinski svet sklepčen.

Prisotni člani občinskega sveta: Marjan Belej, Danijela Bevk Knez, Janko Cesar, Uroš Deželak,
Katja  Goluh,  Borut  Karl,  Enej  Kirn,  Matej  Kodrun,  Nuša  Konec  Juričić,  Marjan  Kozmus,  Nika
Kunšek,  Marjan Mačkošek, Robert  Medved,  Štefanija  Pavčnik,  Matjaž Pikl,  Jože Senica,  Janja
Sluga, Liza Škorja, mag. Roman Tušek, Tomaž Aljaž Vesenjak, Mario Vrbovšek, Boštjan Vrščaj.

Opravičil: Uroš Lukić.
 
Na seji so poleg članov občinskega sveta prisostvovali tudi:

1. Marko Šantej župan
2. Nataša Gradišnik Padežnik v. d. direktorice

Uslužbenci občinske uprave:
3. Tanja Grabrijan Kabinet župana
4. Dimitrij Gril Oddelek  za družbene  dejavnosti,  pravne  in  splošne

zadeve
5. Andrej Kaluža Oddelek  za  gospodarske  javne  službe,  okolje  in

prostor
6. Andrej Flis Oddelek za gospodarske dejavnosti

Drugi vabljeni:
7. Tomaž Novak JP Komunala Laško, d. o. o.
8. Tina Belej JZ STIK Laško
9. Aleksandra Geršak 

Podbreznik
RC Plan M

Tisk, TV:
10. Boža Herek TV Krpan
11. Bojana Avgustinčič Novi tednik – Radio Celje

AD B  Sprejem dnevnega reda

Razprave ni bilo.



Izid glasovanja o predlaganem sklepu:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 
SKLEP:

Dnevni red, ki je bil posredovan skupaj z vabilom na 5. redno sejo Občinskega sveta Laško,
sklicano na dan 24. 5. 2023, se sprejme v predlagani vsebini.

Številka: 032-15/2023

Občinski svet Laško je tako sprejel naslednji dnevni red:   

1. Sprejem zapisnika 4. seje z dne 12. 4. 2023  

2. Realizacija sklepov 4. seje z dne 12. 4. 2023  

3. Področje gospodarstva  
3/1 Letno poročilo LAS Raznolikost podeželja za leto 2022
3/2 Predlog Odloka o načinu opravljanja gospodarske javne službe zavetišča za zapuščene

           živali na območju občine Laško – 1. obravnava
3/3 Poročilo o potrjevanju investicijske dokumentacije v obdobju marec – april 2023
3/4 Zaključno poročilo o izvedbi investicije Košarkarsko igrišče Marija Gradec 

                  "Podamdaigram – Goran Dragić"

4. Področje družbenih dejavnosti  
4/1 Letno poročilo za leto 2022 JZ STIK – Center za šport, turizem, informiranje in kulturo   

            Laško
4/2 Soglasje k izplačilu redne delovne uspešnosti direktorjev javnih zavodov

5. Področje okolja in prostora ter komunalnih dejavnosti  
5/1 Letno poročilo JP Komunala Laško, d. o. o., za leto 2022
5/2 Odlok o spremembah in dopolnitvah občinskega podrobnega prostorskega načrta za  

          infrastrukturo Rimske Toplice – izven nivojsko križanje Regionalne ceste R3-680/1223 
                  in železniške proge v Rimskih Toplicah in umestitev novega mostu čez Savinjo –   
                  skrajšani postopek

6. Splošne zadeve, volitve in imenovanja  
6/1 Predlog Sprememb Poslovnika Občinskega sveta Občine Laško – skrajšani postopek
6/2 Predlog Sklepa o imenovanju direktorja JP Komunale Laško, d. o. o.
6/3 Predlog Sklepa o imenovanju Občinske volilne komisije Laško
6/4 Informacija o delnem povračilu stroškov organizatorjem volilne kampanje za lokalne 

            volitve 2022

7. Odgovori na vprašanja in pobude  

8. Vprašanja in pobude  

9. Razno                   
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AD  B 1  Sprejem zapisnika 4. seje Občinskega sveta Laško z dne  12. 4. 2023

G. Medved izpostavil, da je sodeloval v razpravi v zvezi z letnim poročilom OŠ Primoža Trubarja,
zato je prosil, da se ga navede pri razpravljavcih. 

V razpravi je sodeloval: Robert Medved – SDS.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

Občinski svet Laško potrjuje zapisnik in sklepe 4.  seje z dne 12. 4. 2023, s tem da se pri
točki 5/1 pri imenih razpravljavcev doda še Robert Medved – SDS. 

Številka:  032-13/2023

AD  B 2 Sprejem realizacije sklepov 4. seje Občinskega sveta Laško z dne 12. 4. 2023

Razprave ni bilo.  

Izid glasovanja o predlaganem sklepu:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

Občinski svet Laško potrjuje realizacijo sklepov 4. seje z dne 12. 4. 2023. 

Številka:  032-13/2023

AD B 3/1 Letno poročilo LAS Raznolikost podeželja za leto 2022

Uvodno obrazložitev je podal predsednik lokalne akcijske skupine Marjan Kozmus. Povedal je, da
bo lokalna strategija potrjena na skupščini, ki bo 7. junija zasedala na Šmohorju. Za dosedanje
delo se je zahvalil mag. Sandri Barachini, ki je dalj časa sodelovala pri projektih LAS-a. Navzoče je
povabil, da se v nedeljo ob 15. uri na Zavratih udeležijo predstavitve projekta, ki je bil sofinanciran
iz EU sredstev.

Razprave ni bilo.  

Izid glasovanja o predlaganem sklepu:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:
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Občinski svet Laško se je seznanil z Letnim poročilom LAS Raznolikost podeželja za leto
2022 v priloženi vsebini.

Številka: 032-08/2023

AD B 3/2 Predlog Odloka o načinu opravljanja gospodarske javne službe zavetišča za 
                zapuščene živali na območju občine Laško – 1. obravnava

Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Andrej Flis. 

V razpravi je bil izpostavljen 6. člen, kjer je navedeno, kaj mora javni razpis za podelitev koncesije
vsebovati.  Zadnja, dvanajsta alineja določa, da razpis vsebuje ostale pogoje, določene s predpisi,
ki  urejajo  področje  koncesije.  Zdi  se,   da se s to alinejo  negira vse prejšnje  alineje,  ki  točno
določajo, kaj mora javni razpis vsebovati.

V razpravi je sodeloval Robert Medved – SDS.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

1. Občinski svet Laško sprejme Odlok o načinu opravljanja gospodarske javne službe
zavetišča za zapuščene živali na območju Občine Laško v predloženi vsebini v 1.
obravnavi.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

2. Strokovne službe naj proučijo predloge in pripombe in jih po možnosti upoštevajo
pri pripravi predloga odloka za 2. obravnavo.

Številka:  007-03/2023

AD B 3/3  Poročilo o potrjevanju investicijske dokumentacije v obdobju marec – april 2023

Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Andrej Flis. 

V razpravi je bilo izpostavljeno, da gre dejansko za dober projekt, ki je sicer finančno kar velik
zalogaj. V sklopu tega bi bilo treba izvesti neko interaktivno zadevo, da se bodo občani seznanili,
kaj se bo pridobilo s to investicijo (kaj bo nudil ta park).

Pojasnjeno je bilo, da je bil že v samem razpisnem postopku velik poudarek na digitalizaciji, tako
da  je  bilo  to  potrebno  izkazati  že  tekom samega  projekta.  Glede  na  to,  da  je  projekt  dobro
pripravljen, računamo, da bomo uspešni na razpisu in da bo vrednost soinvesticije takšna kot jo
pričakujemo. Ta investicija je namreč pomembna tako za turiste kot za občane.
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V razpravi sta sodelovala Robert Medved – SDS in Marko Šantej – župan.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

Občinski svet Laško se je seznanil s Poročilom o potrjevanju investicijske dokumentacije v
obdobju marec-april 2023.

Številka: 020-01/2023

AD B  3/4 Zaključno poročilo o izvedbi investicije Košarkarsko igrišče Marija Gradec 
                 "Podamdaigram – Goran Dragić"

Uvodno obrazložitev  povzeto  po gradivu  je  podal  Andrej  Flis.  Povedal  je,  da  je  bila  potrebna
reklamacija zaradi luščenja sloja akrilne podlage. Nastajajo namreč mehurčki, napolnjeni z vodo, ki
počijo. Za samo igrišče bo potrebna še dodatna zaščita, saj se na podlago nanosijo kamenčki, ki
še dodatno poslabšujejo  stanje.  Dodal  je  še,  da so se na odborih tudi  dogovorili,  da se bo s
Komunalo Laško uskladilo glede osvetljave igrišča, da se le-ta izklopi ob določeni primerni uri. 

Predsednik Odbora za gospodarski razvoj občine je povedal, da odborniki predlagajo dopolnitev
sklepa, in sicer, da se v roku enega leta še enkrat poda poročilo o sanaciji in stanju igrišča.

Razprave ni bilo.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

1. Občinski svet Laško potrjuje Zaključno poročilo o izvedbi investicije Košarkarsko
igrišče Marija Gradec "PODAMDAIGRAM – GORAN DRAGIĆ".

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

2. Investicija Košarkarsko igrišče Marija Gradec "PODAMDAIGRAM – GORAN DRAGIĆ"
se prenese v upravljanje javnemu zavodu STIK LAŠKO.

5



Izid glasovanja o dodatno predlaganem sklepu št. 3:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

3. V zvezi s podano reklamacijo Občinska uprava v roku enega leta pripravi Poročilo o
sanaciji igrišča. 

Številka:  430-215/2021

AD B   4/1  Letno poročilo za leto 2022 JZ STIK – Center za šport, turizem, informiranje in 
                   kulturo Laško

Predstavitev poročila je s Powerpoint predstavitvijo podala direktorica STIK-a Tina Belej.

Predsednik Odbora za gospodarski razvoj občine Marjan Mačkošek je povedal, da je gradivo zelo
obsežno, zato je odbor predlagal, da se za občinski svet pripravi na takšen način kot ga je sedaj
podala direktorica. Pri poročilu so namreč pogrešali stroškovno prihodkovni del; poudarek je bil na
vsebini, ne pa na vrednostih; pričakuje se, da bi vsi javni zavodi poročila pripravljali s poudarkom
na prihodkovno-odhodkovnem delu. Želeli bi še bolj podrobno obrazložitev finančne realizacije za
prireditev Pivo in cvetje, saj se govori, da je bila lanska prireditev v finančnem smislu za občino
negativna. Kot občinski svetnik pa bi želel, da se poda tudi načrt za letošnje leto (koliko so stroški
občine  in  kakšen  je  vložek  pivovarne);  ne  želi,  da  je  občina  sponzor  pivovarne,  ki  ima  sedaj
popolnoma drugačen koncept, saj ne dovoli niti ogleda pivovarne, tako da občina s tem izgublja na
prihodkovnem delu turizma. 

V razpravi je bilo opozorjeno, da naj se v poročilih uporablja slovenski jezik. Že na prejšnji seji je
bilo predlagano, da naj se pripravi strategija sodelovanja s pivovarno.

Izpostavljen je bil namizno teniški turnir za invalide, ki je potekal v dvorani Tri lilije v začetku maja
in so se ga udeležili tekmovalci iz 53 držav. Ob takšnih prireditvah je potrebno izkazati gostoljubje,
vendar  pa  nikjer  ni  bilo  videti  nobenih  zastav,  transparentov  ali  panojev,  s  katerimi  bi  tem
tekmovalcem izkazali dobrodošlico. Smo občina prijazna invalidom, zato ne smemo biti usmerjeni
samo v marketing, ampak moramo tudi izvajati in zagotavljati stvari, da bo naziv upravičen.

Župan je povedal, da so bile s strani Zveze za šport invalidov podane pohvale, saj so se pri nas
dobro počutili in bodo prihodnje leto spet prišli. Sicer pa se strinja, da je treba na obiskovalce vseh
prireditev gledati tudi z vidika gostoljubja.

Dogovorjeno je bilo, da direktorica pošlje Powerpoint predstavitev poročila svetnikom po e-pošti,
zgoraj navedene pobude pa se umestijo pod točko 8.

V razpravi so sodelovali: Robert Medved – SDS, Matjaž Pikl – SLS, Boštjan Vrščaj – LLL, Marko
Šantej – župan.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0
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Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

1. Občinski svet Laško se je seznanil  z Letnim poročilom STIK-a – Centra za šport,
turizem, informiranje in kulturo Laško za leto 2022 v priloženi vsebini.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

2. Občinski svet Laško daje STIK-u – Centru za šport, turizem, informiranje in kulturo
Laško soglasje k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2022.

Številka:  014-05/2023

AD B  4/2  Soglasje k izplačilu redne delovne uspešnosti direktorjev javnih zavodov

Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Dimitrij Gril.

V razpravi je bilo izpostavljeno, da bi morali javni zavodi, katerih ustanoviteljica je občina, takšna
izplačila planirati v letnem načrtu oz. pri izdelavi letnega zaključnega poročila, to ustrezno knjižiti in
prikazati. Kot primer je bilo navedeno: dobiček je 408 EUR; če je bila delovna uspešnost višja od
tega  zneska,  pomeni,  da  je  bil  rezultat  poslovanja  v  preteklem  letu  negativen.  Zato  je  bilo
predlagano, da se za naslednja leta pripravi drugačen način planiranja in knjiženja, tako da bo
prikazan pravi poslovni rezultat (tudi ta pobuda se umesti pod točko 8). Likvidnostno je izplačilo
delovne uspešnosti za preteklo leto res strošek v letu 2023, dejansko pa je to strošek iz leta 2022. 

V razpravi je sodeloval Marjan Mačkošek – Gibanje Svoboda.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu:
Prisotnih 22
ZA 19
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

Občinski svet Laško daje soglasje k sklepu Sveta zavoda STIK Laško, da se za izplačilo
redne delovne uspešnosti za leto 2022 direktorice Tine Belej nameni 3% letnih sredstev
njenih osnovnih plač.

Številka:  354-18/2023

G.  Mačkošek  je  pojasnil,  da  ni  glasoval  zato,  ker  nima  zagotovila,  da  je  po  računovodski
zakonodaji takšno izplačilo računovodsko pravilno knjiženo.

AD B  5/1  Letno poročilo JP Komunala Laško, d. o. o., za leto 2022

Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Tomaž Novak, direktor Komunale Laško. 
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Predsednik Odbora za gospodarski razvoj občine Marjan Mačkošek je povedal, da je odbor podprl
oba sklepa, vendar pa bi želel opozoriti na dve zadevi: 

- Lansko leto je bilo veliko narejenega po principu in-house, prihodki so bili izredno visoki v
primerjavi s preteklimi leti in bistveno višji od planiranih v letošnjem letu. Glede na to, da je
bil poslovni rezultat za lansko leto pri tako povečanih prihodkih samo 11.519 EUR, se je
opozorilo direktorja, da obstaja bojazen, da bo poslovanje v letošnjem letu težko pozitivno,
če je bil pri tako povečanih prihodkih poslovni rezultat samo 11.519 EUR.  

- Zaradi slabega izgleda stavb (strehe in fasade) v starem mestnem jedru se podaja pobuda,
da se najde način za izboljšanje te problematike.  Velik  del sredstev je naložen v obliki
rezervnega  sklada  posamezne  stavbe.  Predlagano  je  bilo,  da  bi  se  komunala  kot
upravljalec teh stavb poskusila dogovoriti z bankami za ugodne kreditne pogoje, tako da bi
se na ta način omogočila ureditev teh stavb. 

Direktor komunale je glede in-house poslovanja pojasnil, da si bolj ambicioznega plana kot je bil
sprejet  na  prejšnji  seji,  niso  upali  zastaviti,  kajti  plan  je  odvisen  od  veljavnega  občinskega
proračuna, tako da se zadeve planirajo skupaj.  Še vedno so pripravljeni  vsa ta dela izvajati,  v
kolikor  se  pokaže,  da  so  na  trgu  konkurenčni.  Trudili  se  bodo,  da  plan  izpolnijo  in  ga  tudi
nadgradijo.  Glede stanovanjskega dela pa je povedal,  da komunikacija  z bankami poteka; tudi
sami  si  želijo,  da  bi  bile  fasade  v  SMJ  lepše.  Komunala  je  v  preteklosti  iz  nekaterih  lastnih
sredstev, ki so se pokrivala iz naslova rezervnega sklada, določena manjša posojila že dajala, v
današnjem času pa je to težje, zato da se bodo za ugodna posojila poskusili dogovoriti z bankami. 

V razpravi je bilo izpostavljeno vzdrževanje vodovodov. Pohvaljeno je bilo zagotavljanje zadostnih
količin in ustrezne kakovosti pitne vode. Postavljeni pa sta bili vprašanji: kakšen je odstotek vodnih
izgub in kakšne so aktivnosti komunale za zmanjšanje vodnih izgub. Na spletni strani je podatek iz
leta 2018, takrat je bil delež vodnih izgub okrog 19 %. Podan je bil predlog, da se v bodoče ta
podatek doda v letno poročilo. 

Odgovorjeno je bilo,   da se te evidence vodijo skupaj z občinskimi  službami,  tako da bodo ta
podatek objavili in ga v bodoče vključili tudi v letno poročilo. Sicer pa je bilo v preteklosti izvedenih
kar nekaj aktivnosti, da bi se te izgube zmanjšale. Glavne izgube nedvomno nastajajo na glavnem
vodu Laško – Rimske Toplice,  ki se je v lanskem letu pričel  obnavljati,  letos pa se ta obnova
nadaljuje.  Podatek  vodnih  izgub se sicer  giba  pod  republiškem povprečjem,  po obnovi  pa se
pričakuje, da bo še nižji.

V razpravi  so sodelovali:  Robert  Medved - SDS,  Mag. Roman Tušek – N.Si,  Tomaž Novak –
Komunala Laško.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

1. Občinski svet Laško se je seznanil z Letnim poročilom JP Komunale Laško za
leto 2022 v priloženi vsebini.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0
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Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

2. Čisti  dobiček  poslovnega  leta  2022  v  višini  11.519,18  EUR  se  razporedi  med
druge rezerve iz dobička.

Številka: 354-28/2023

AD B 5/2  Odlok o spremembah in dopolnitvah občinskega podrobnega prostorskega načrta
     za infrastrukturo Rimske Toplice – izven nivojsko križanje Regionalne ceste R3-
     680/1223 in železniške proge v Rimskih Toplicah in umestitev novega mostu čez 
     Savinjo –  skrajšani postopek

Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podala Aleksandra Geršak Podbreznik iz podjetja  RC
Plan M, ki je pripravljalo gradivo. Gradivo je predstavila tudi s Powerpoint predstavitvijo.

V  razpravi  je  bilo  izpostavljeno,  da  bi  bilo  dobro,  da  bi  to  Powerpoint  predstavitev  dobili  tudi
občinski svetniki. 

Postavljeno je bilo vprašanje ali je pridobljeno soglasje ŽP, kje so parkirna mesta za uporabnike
ŽP (slika 9) in kje je dostop do kleti objekta ŽP. Po obstoječi ureditvi se lahko stanovalec pripelje
spodaj do svoje kleti. Če pa bo postavljen 5-metrski oporni zid, se bo invalidom preprečil dostop do
kleti. 

Pojasnjeno je bilo, da omenjene zadeve niso predmet ureditve, saj je gledano na sliko predmet
ureditve samo območje znotraj rdečih črtic. Izven tega je prikazana ureditev, ki je opredeljena že v
veljavnem  občinskem podrobnem prostorskem načrtu.  Ker  je  cesta  niveletno  dvignjena,  je  za
dostop do objekta predvideno stopnišče, sicer pa so tudi klančine s parkirišča ob železniški progi.
Oporni zid je  predviden v občinskem podrobnem prostorskem načrtu.  Ob cesti  sta predvidena
kolesarska steza in pločnik, ki vodi okrog objekta. Tako bo še vedno mogoč dostop okrog objekta.

Poudarjeno je bilo, da je del načrta z opornim zidom že sprejet (OPPN se je sprejemal 2018, takrat
bi  se morale podati  takšne pripombe) – ta del se ne sprejema danes.  Se pa bo izpostavljena
situacija pregledala, pripravil se bo odgovor z ugotovitvami. 

V  razpravi  so  sodelovali:  Jože  Senica   -  N.Si,  Robert  Medved  –  SDS,   Aleksandra  Geršak
Podbreznik – RC Plan M in Marko Šantej – župan.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu:
Prisotnih 22
ZA 20
PROTI 2

Občinski svet Laško je z večino glasov sprejel naslednji
SKLEP:

Občinski svet Laško sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Občinskega podrobnega
prostorskega načrta za infrastrukturo Rimske Toplice – izvennivojsko križanje regionalne
ceste R3-680/1223 in železniške proge v Rimskih Toplicah in umestitev novega mostu čez
Savinjo. 

Številka: 3503-02/2021
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AD B 6/1  Predlog Sprememb Poslovnika Občinskega sveta Občine Laško – skrajšani 
                 postopek

Uvodno  obrazložitev  povzeto  po  gradivu  je  podala  predsednica  Statutarno  pravne  komisije
Danijela Bevk Knez.

V  razpravi  je  bilo  postavljeno  vprašanje,  na  koga  se  nanaša  prepoved  snemanja  v  zadnjem
odstavku. Odgovorjeno je bilo, da na svetnike oz. ostale navzoče, razen na medije, ki v skladu s
predzadnjim odstavkom lahko snemajo v skladu z zakonom, ki ureja medije.

Postavljeno je bilo vprašanje ali se lahko posnetki sej predvajajo samo na lokalni TV, tako kot to
piše v 3. odstavku in ali se lahko izseki objavijo tudi na nacionalni TV? Odgovorjeno je bilo, da se
celoten posnetek lahko objavi na lokalni TV, posamezen izsek pa tudi na nacionalni TV v skladu z
določili zakona, ki ureja medije.

Izraženo je bilo mnenje, da objava posnetkov sej ne bi smela biti omejena, saj je v zvezi s kakšno
problematiko dobro pogledati seje, na katerih se je le-ta obravnavala. 

Poudarjeno je bilo, da nam takšno ureditev narekuje zakonodaja, mi pa se lahko odločimo, koliko
časa bomo imeli objavljene posnetke sej; le-ti so lahko objavljeni toliko časa, da zadostijo namenu
snemanja,  to  pa  zagotavljanje  informacij  javnega  značaja,  obveščanja  javnosti,  razjasnitve
okoliščin pri sprejemanju odločitev občinskega sveta ter zagotavljanje javnosti in transparentnosti
delovanja občinskega sveta, lahko bi bil to tudi npr. rok 8 let.

Že na seji Statutarno pravne komisije je glede tega tekla obširna razprava; kljub temu, da je bil
predlog  pooblaščene  osebe  za  varstvo  osebnih  podatkov,  da  so  posnetki  objavljeni  največ  6
mesecev, so se člani komisije odločili, da naj bodo posnetki sej objavljeni za tekoči mandat in še
eno leto po zaključku mandata, torej skupaj 5 let, šteto od dneva konstitutivne seje. Pri oblikovanju
tega roka se je preverilo tudi nekatere druge občine in daljšega roka od 5 let nismo nikjer zasledili. 

V razpravi je bilo predlagano, da bi se rok zvišal na 20 let. 

Glede na to, da živimo v dobi digitalizacije in da je treba določiti realen rok, v katerem bo namen
dosežen,  se  zdi  doba dveh mandatov  sprejemljiva,  zato je  župan predlagal,  da se za objavo
posnetkov na spletni strani določi rok 8 let. Po osmih letih od dne konstitutivne seje se posnetki
tega mandata v skladu z zakonodajo izbrišejo in uničijo.

V razpravi so sodelovali: Matjaž Pikl – SLS, Boštjan Vrščaj – LLL, Robert Medved – SDS, Janja
Sluga – GS, Marko Šantej – MMOL. 

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1:
Prisotnih 22
ZA 21
PROTI 1

Občinski svet Laško je z večino glasov sprejel naslednji
SKLEP:

1. Občinski  svet  Laško  sprejme  Spremembe  Poslovnika  Občinskega  sveta  Občine
Laško po skrajšanem postopku. 

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2:
Prisotnih 22
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ZA 21
PROTI 1

Občinski svet Laško je z večino glasov sprejel naslednji
SKLEP:

2. Občinski  svet  Laško  sprejme  Spremembe  Poslovnika  Občinskega  sveta  Občine
Laško v predloženi vsebini, s tem, da se rok v šestem odstavku spremeni na 8 let.

Številka: 007-04/2023

AD B 6/2  Predlog Sklepa o imenovanju direktorja JP Komunale Laško, d. o. o.

Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal predsednik KMVVI Enej Kirn.

V razpravi  je  bilo  izpostavljeno,  da iz gradiva za občinski  svet  ni  razvidno,  koliko je  bilo  vseh
kandidatov in kdo se je sploh prijavil na to delovno mesto.

Predsednik  KMVVI  je  pojasnil  postopek  imenovanja  direktorja  komunale:  župan  je  imenoval
komisijo, ki je pregledala vloge in pripravila seznam kandidatov, ki so podali popolne vloge in so
ustrezali razpisnim pogojem. Prispele so štiri vloge, popolni sta bili dve vlogi. Tako je župan opravil
razgovor z dvema kandidatoma, izmed njiju pa je izbral najbolj ustreznega. 

V nadaljevanju razprave je bilo povedano, da se lahko razpravlja tudi o ostalih kandidatih, vendar
je potrebno zaradi varstva osebnih podatkov sejo izključiti za javnost. Sicer pa je odločitev o izbiri v
skladu z odlokom županova, občinski svet pa o njegovi odločitvi glasuje – torej jo lahko potrdi ali
ne.

Poudarjeno je bilo še, da so bili člani KMVVI na seji seznanjeni z ostalimi kandidati in potekom
razpisnega postopka ter  odločitvijo  župana.  KMVVI  pa sestavljajo  člani  vseh svetniških skupin
razen Liste ljudje  ljudem. Člani  KMVVI  se lahko v prihodnje  dogovorijo,  v  kakšni  obliki  se bo
posredovalo gradivo za občinski svet. 

V razpravi so sodelovali: Robert Medved – SDS, Janko Cesar – SLS, Enej Kirn – MMOL, Marko
Šantej – župan.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

1. Občinski svet Laško sprejme sklep, da se na predlog župana za direktorja Javnega
podjetja Komunala Laško, d. o. o., imenuje Tomaža Novaka za mandatno obdobje
štirih let.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:
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2. Mandat prične teči z dnem sklenitve pogodbe o zaposlitvi z imenovanim kandidatom,
ki jo sklene z županom Občine Laško.

Številka: 100-03/2023
AD B 6/3 Predlog Sklepa o imenovanju Občinske volilne komisije Laško

Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal predsednik KMVVI Enej Kirn.

Razprave ni bilo.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

Občinski  svet  Laško  sprejme  Sklep  o  imenovanju  Občinske  volilne  komisije  Laško  v
predloženi vsebini.

Številka: 032-02/2023

AD B 6/4   Informacija  o  delnem povračilu  stroškov organizatorjem volilne kampanje  za
lokalne 
          volitve 2022

Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podala Nataša Gradišnik Padežnik.

Razprave ni bilo. 

Izid glasovanja o predlaganem sklepu:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

Občinski  svet  Laško  se  je  seznanil  z  informacijo  o  delnem  povračilu  stroškov
organizatorjem volilne kampanje za lokalne volitve 2022.

Številka: 041-03/2022

AD B 7 Odgovori na vprašanja in pobude

Občinski svetniki so se seznanili z odgovori na vprašanja in pobude. Razprave ni bilo.

AD B 8 Vprašanja in pobude

- Pobudi, ki sta bili podani pri točki 4/1:
1. Marjan Mačkošek – Gibanje Svoboda: 
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Pregled finančne realizacije lanskoletne prireditve Pivo in cvetje ter plan za letošnjo
prireditev; 

2. Robert Medved – SDS: 
Strategija sodelovanja s Pivovarno Laško;

- Pobuda, ki je bila podana pri točki 4/2:
     1.    Marjan Mačkošek – Gibanje Svoboda: 

Javni  zavodi,  katerih  ustanoviteljica  je  občina,  naj  za  naslednja  leta  pripravijo
drugačen način planiranja in knjiženja, tako da bo prikazan pravi poslovni rezultat
(delovna uspešnost direktorjev, ki se za preteklo leto izplačuje v naslednjem letu,
mora biti planirana in prikazana v preteklem letu).

- Robert Medved - SDS: 
1. Industrijski  kompleks  v  Zg.  Rečici:  občina  se  naj  pozanima,  kako  bodo

gospodarstveniki  širili  svojo  dejavnost  in  jim  priskoči  na  pomoč  s  komunalno
urejenim  zemljiščem  ali  z  ugodnim  najemom  objektov  oz.  nudenjem  ostale
infrastrukture. 

Odgovorjeno je bilo, da je že bil sestanek z večjimi gospodarskim subjekti, v
planu je še sestanek s predstavniki obrtne zbornice.

2. Pobuda, da občina priskoči na pomoč Košarkarskemu klubu Zlatorog Laško;
Odgovorjeno je bilo, da občina intenzivno dela na tem, da zagotovi osnovne
pogoje  –  ureditev  in  nadgradnja  športne  infrastrukture.  Računamo  na
pridobitev sredstev iz več razpisov, ki bodo namenjena nujni obnovi športnih
površin in klimatskega sistema v dvorani Tri lilije. 

V repliki je bilo poudarjeno, da če se ne bo pomagalo klubu, nam tudi obnovljena
dvorana ne bo koristila. 

- Nika Kunšek – MMOL:
1. Kakšen je postopek pomoči v primeru plazov  in kje se dobi sredstva za sanacijo?

Odgovorjeno je bilo, da je bil prejšnji teden sestanek na Sektorju za odpravo
posledic naravnih nesreč, kjer se je predstavila problematika že obstoječih
plazov. V tem tednu smo prejeli tudi obvestilo Uprave za zaščito in reševanje
in  pripravili  poročilo  o  naravnih  nesrečah,  torej  plazovih,  ki  so  posledica
močnega deževja s poplavami in plazovi med 14. in 16. majem. Program za
odpravo posledic bo odprt šele potem, ko bo ocenjena vsa škoda. V ta popis
smo že vključili  vse obstoječe plazove,  ki  so se zaradi slabih vremenskih
razmer še poslabšali, sedaj jih je potrebno oceniti. Sledil bo vnos v aplikacijo
Ajda, nato pa se bo videlo, kako bomo uspešni pri pridobivanju sredstev.
Obljubljena  je  bila  sicer  finančna  pomoč  za  odpravo  posledic  plazov  iz
lanskega leta, saj je bila sanacija dveh plazov v lanskem letu odpovedana
(Svetina - Šentrupert in Marija Gradec – Gorišek). 
Ocenjena škoda je več deset tisoč evrov, verjetno sto tisoč evrov. Upravičen
strošek je izvedba sanacije, priprava dokumentacije pa je občinski strošek.
Kar nekaj dokumentacije je že pripravljene, nekaj je še v teku. Sanacijski
načrt države naj bi bil pripravljen v roku pol leta. 

Vse naslednje pobude in vprašanja, ki so bila podana na seji, so bila podana tudi pisno in
so priloga temu zapisniku:

- mag. Roman Tušek – N.Si:
1. Pobuda  za  postavitev  krajevnih  tabel  v  Radobljah  (začetek  in  konec  kraja,

smerokazi ipd.). Kakšen je postopek postavitve?

- Matjaž Pikl – SLS:
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1. Pobuda za ureditev oglasnih  panojev  društev v  SMJ pod objektom ZD Laško –
nasproti CSD Laško (na panojih visijo stara vabila);

2. Pobuda za izdelavo časovnice ureditve obrtne cone v Rečici in pobuda za sanacijo
LC Jakopič Šmohor na odseku Jakopič – Mulenca (popravilo bankin in udarnih jam);

3. Kdaj se bodo izvajale meritve onesnaženosti zraka v Laškem in Sp. Rečici (izvedba
razpisa in izbor izvajalca)?

- Janko Cesar – SLS:
1. Cestni odsek Brstovnica - Laziše je na več mestih nevaren za vse uporabnike oz.

cestne udeležence; cestni odsek je naveden tudi kot kolesarska pot proti Vrhu nad
Laškim, kar je zelo slaba reklama kolesarskih poti; 
Urediti oz. sanirati je potrebno poškodovane, nevarne odseke cestišča:
 Vodiško – Škofce;
 Škofce – Laziše v ovinku takoj za tablo Laziše;
 udarna jama čez celotno cestišče – 100 m pred vasjo Laziše;
 ureditev  in  asfaltiranje  3.  dela  odseka  ceste  na  lokaciji  Šmid-Vas  Laziše

(plazovito na vseh odsekih).
2. Pobuda  za  namestitev  cestnega  ogledala  na  cestni  relaciji  Rimske  Toplice  -

Jurklošter, odcep za Šmiklavž (v Brstovnici);
3. Ali potekajo kakršne koli aktivnosti (npr. sprememba namembnosti zemljišča) glede

izgradnje  večnamenskega  igrišča  pri  nekdanji  POŠ  Laziše  (na  OS  je  bila  že
predstavljena >Idejna zasnova)?

4. Predlog,  da  se  odgovor  na  vprašanje  s  pretekle  seje  o  cestnih  infrastrukturnih
projektih,  ki  jih  vodi  DRSI  na  območju  občine  Laško,  dopolni  z  informacijami  s
sestanka na DRSI;

Odgovorjeno  je  bilo,  da  bo  odgovor  dopolnjen  po  prejemu  uradnega
zapisnika sestanka oz. do naslednje seje.

- Mario Vrbovšek – MMOL:
1. Pobuda za umiritev prometa na odseku Laziše – Vrh nad Laškim (50 km/h);

Pobuda se bo posredovana na SPV. 

AD B 9  Razno

Župan je  povedal,  da  so občinski  svetniki  v  seznanitev  dobili  letna poročila  Društva ŠMOCL,
Rdečega križa, OI Laško – Radeče, in Policijske postaje Laško. Namestnica predsednika Odbora
za družbene dejavnosti in društva je povzela razpravo na odboru. Izpostavila je, da ima v Društvu
ŠMOCL velik pomen prostovoljno delo, prav tako veliko prostovoljnih ur opravijo na RK, kjer pa se
soočajo s problematiko oblikovanja ekip prve pomoči. Glede defibrilatorjev je bila podana pobuda,
da  se  vsako  leto  namestita  po  dva,  in  sicer  v  okviru  gasilskih  domov.  Policija  beleži  slabšo
preiskanost kaznivih dejanj (predvsem tatvin), tudi v Laškem je porasla prijava nasilja med vrstniki
in drugih oblik nasilja. 

Boštjan Vrščaj je občinske svetnike in občinsko upravo v imenu Turističnega društva Laško povabil
na voden ogled po mestu, in sicer v sredo, 31. maja, ob 17.00 na občinskem dvorišču.

Podžupan Enej Kirn je navzoče povabil v petek ob 18.00 na dogodek Naša zgodba, ki se bo odvil
na občinskem dvorišču ali v Kulturnem centru Laško. 

Štefanija Pavčnik je navzoče povabila v soboto ob 18.00 v Rimske Toplice na koncert Ljudskih
pevcev in godcev.

14



Župan je povabil na dogodke v tednu ljubiteljske kulture. Jutri OŠ Antona Aškerca Rimske Toplice
prireja muzikal ob 18.00, ob 14.30 pa bo otvoritev likovne razstave. Dodal je, da je Občina Laško
ponovno pridobila naziv "prostovoljstvu prijazna občina". Naslednja seja občinskega sveta bo 21.
junija. 

*************************************************
Seja je bila zaključena ob 19.45.
*************************************************

Zapisala:               Župan Občine Laško
Tanja Grabrijan    Marko Šantej
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